

Sprawozdanie ze spotkania Intergrupy „GDAŃSKA” w dniu 01.07.2023 r.

Gospodarzem spotkania była grupa PORT

W spotkaniu uczestniczyli reprezentanci 16 grup: BARKA, JASKÓŁKA, KRAĞ, PIERWSZY KROK, ARAMIS, PORT, CENTRUM, SAN DIEGO, BURSZTYN, KRZYŻÓWKA, WOLNOŚĆ, PEREŁKA, AKADEMIA, KOTWICA, EDEN, NIEDZIELA

Służby: Władek - Łącznik ds. internetu, Rychu - Skarbnik, Szymon - Reprezentant w Regionie, Adam - Łącznik ds. Zakładów Karnych, Leszek - Kolporter, Kasia - Rzecznik Regionu Bałtyckiego

Spotkanie poprowadziła Kasia w zastępstwie brakującego Rzecznika Intergrupy, który:

- Odczytała preambułę AA
- Przedstawiła skrót sprawozdania z Intergrupy w czerwcu
- Zaproponowała plan spotkania, który został przyjęty w głosowaniu

I. Głos dla służb:

1. **Rychu - Skarbnik:** przekazał raport kasowy za czerwiec, powiedział o zapotrzebowaniu na cień w służbie skarbnika IG
Marcin: poprosił o opowiedzenie o służbie skarbnika
Rychu: powiedział, że służba skarbnika nie sprawia mu wiele problemów, niesie za sobą sporo satysfakcji, poza czasem spędzonym na spotkaniach Intergrupy, zajmuje mu 1,5 - 2 godzin w miesiącu na wprowadzenie do komputera danych i wydrukowanie raportu
2. **Leszek - Kolporter:** podał stan literatury, powiedział jakie korzyści niesie za sobą służba, oraz jakie trudności napotyka na swojej drodze
Małgosia: zapytała o działaniach podjętych w sprawie zalegającej literatury
Leszek: powiedział, że problem został już rozwiązany
3. **Adam - Łącznik ds. ZK:** mityngi na przeróbce odbywają się w czwartki o 15 i w soboty o 9, a na Kurkowej co dwa tygodnie. Podziękował za uczęszczanie na mityngi w ZK, oraz za przekazaną literaturę. Opowiedział o swoich wrażeniach z niesienia posłania do ZK. Powiedział o konieczności wykreślenia z listy, osób które już nie uczęszczają na mityngi w ZK.

Szymon: zapytał na czym polegało wykreślenie z listy

Adam: tyczyło się to tylko osób, które już nie chodzą do ZK

Leszek: zapytał czy jest zapotrzebowanie na osoby do niesienia pośtańia w ZK

Adam: powiedział, że chętni są mile widziani

Leszek(kolporter): zachęcił do kupowania skrytek

Kasia: zapytała o zapotrzebowanie na literaturę do ZK

Adam: zmieniły się przepisy dostarczania literatury do ZK i musi się dowiedzieć więcej na ten temat

Krzysztof: powiedział o konieczności dostosowania się do zasad panujących w ZK

Adam: zapytał czy istnieje możliwość dogadania się z administracją zakładu na kurkowej, by uniknąć problemów z organizacją mityngów, które czasami się pojawiają

Krzysztof: najlepiej porozmawiać osobiście, ale w razie potrzeby służy pomocą

4. **Szymon - reprezentant IG w Radzie Regionu:** powiedział o wolnych miejscach na Zlot Radości we wrześniu, oraz o możliwości posłuchania nagrań z podcastów, do których linki przesyłane były w newsletterze ([PodcAAsT | Podcast on Spotify](#)) ([Spikerki AA Regionu Europa - YouTube](#))

II. Głos dla grup:

1. **Barka:** wzrasta frekwencja, wprowadzono rotacyjne prowadzenie mityngów z dużą skutecznością
2. **Jaskółka:** dobry dostęp dla niepełnosprawnych, są drobne problemy z komunikacją z administracją budynku
3. **Krąg:** mityng roboczy nie doszedł do skutku, planowany jest pod koniec lipca, są mityngi rocznicowe, dyżury się zmieniają co miesiąc, sala nie jest dostosowana dla osób na wózku, przychodzą ludzie młodzi, jest zapotrzebowanie na sponsorów
4. **Pierwszy Krok:** brakuje służby mandatariusza, grupa prosi o wsparcie w formie literatury, przychodzi dużo nowych osób, grupa ma trudności z finansami
Leszek: zaproponował, aby przekazać podstawową literaturę grupie
Przeprowadzono głosowanie i wniosek został przyjęty większością głosów
5. **Aramis:** co tydzień zgłasza się chętny do prowadzenia mityngu za tydzień, grupa dobrze funkcjonuje, od stycznia będzie można objąć służbę Rzecznika

6. **Port:** grupa jest stabilna, znacznie polepszyło się działanie grupy, wszystkie mityngi są otwarte, szukają informacji kiedy powstała grupa
7. **Centrum:** sala nie jest przystosowana dla osób na wózkach, służby są obsadzone, grupa działa sprawnie
8. **San Diego:** sala nie jest przystosowana dla osób na wózkach, są regularne mityngi spikerskie, jest rotacja w służbach
9. **Bursztyn:** nie ma służb, grupa potrzebuje pomocy osoby, która zajmie się grupą
Krzysztof: jest to najstarsza grupa w naszym regionie, warto pomyśleć nad tym jak pomóc grupie
Beata: wyraziła swoje zaniepokojenie działaniem grupy
10. **Krzyżówka:** dobrze sobie radzi, jest nowy mandatariusz, dobra współpraca z grupą Wolność, przychodzi sporo nowicjuszy
11. **Wolność:** grupa dobrze funkcjonuje, przychodzi od 10-20 osób, brak toalety dostosowanej dla osób z niepełnosprawnością
12. **Perełka:** nie ma kompletu służb, grupa szuka rzecznika, grupa działa stabilnie, jest kameralnie, są chętni do przekazywania posłania
13. **Akademia:** grupa niedługo przenosi się na Wita Stwosza 23, będzie wybierany nowy mandatariusz, w każdą ostatnią środę miesiąca są organizowane mityngi spikerskie
14. **Kotwica:** współpraca z ośrodkiem jest dobra, na każdy mityng przychodzą nowi ludzie, są dostępne broszury dla nowicjuszy
15. **Eden:** grupa działa na srebrzysku, nie ma dostępu dla osób z niepełnosprawnością, grupa będzie wybierać nowego rzecznika
16. **Niedziela:** mityngi odbywają się regularnie o 14:30, przychodzą osoby z różnych stron świata, co tydzień zgłaszają się chętni do prowadzenia, sala jest w remoncie i do odwołania będą odbywać się mityngi w sali czarnej na dole

III. Wieści z regionu:

1. **Kasia - Rzecznik Regionu:** najbliższe spotkanie stacjonarne Regionu Bałtyckiego odbędzie się 16 lipca w Gdańsku, pracują nad nowymi wytycznymi Regionu Bałtyckiego, zadała pytanie czy jest potrzebne utworzenie służby w Regionie osoby, która pomogłaby Intergrupie w jednej z dziedzin np. niesienie posłania do ZK itp.
Leszek: zapytał się o możliwość stworzenia krótkiej informacji na temat dostępności mityngów AA do czytania na mityngach

Marcin: to dobry pomysł i jest to możliwe do zrealizowania, zaprasza również do zapisywania się na Zlot Radości, jest zaplanowanych wiele mityngów i różnych atrakcji, ośrodek jest przystosowany dla osób z niepełnosprawnością, w lipcu będzie odbędzie się spotkanie organizacyjne Zlotu Radości, jest możliwość udzielenia pomocy przy organizacji Zlotu. Zachęca do dzielenia się informacjami na temat niesienia posłania przez poszczególne grupy.

W dalszym ciągu jest potrzebny Rzecznik Intergrupy Gdańskiej

Julian: podziękował za literaturę dla grupy Pierwszy Krok

Rychu: zapytał co zrobić z nadwyżką w kasie, która powstanie po dzisiejszej Intergrupie.

Małgosia: potrzebne będą pieniądze na opłacenie wyjazdu 2 osób z WOTU na 50-lecie

Szymon: zaproponował przekazanie obecnej nadwyżki na Region, Intergrupa posiada rezerwę pieniężną na inne wydatki.

Kasia: przypomniała o warsztatach rotacji służb i możliwości ich przeprowadzenia, powiedziała również o finansach Regionu Bałtyckiego i zapotrzebowaniu na wpłaty na Region

Krzysztof: powiedział, że darowizny są potrzebne

Kasia: Region organizował warsztaty dostępności, które same się sfinansowały

Powiedziała na co są potrzebne finanse Regionowi

Zostało przeprowadzone głosowanie o przekazaniu nadwyżki w kasie na Region Bałtycki i wniosek został przyjęty większością głosów

Kasia(prowadząca): zapytała kto jest chętny do prowadzenia

Intergrupy w przyszłym miesiącu, nikt nie był chętny

Wywiązała się wymiana różnych opinii na temat służb

Szymon zaproponował przeprowadzenie przed następną Intergrupą warsztatów na temat rotacji służb i zostało to zaakceptowane

Krzysztof: przypomniał o wypełnianiu ankiet "AA w liczbach"

Spotkanie zakończyło się deklaracją odpowiedzialności

Kolejne spotkanie odbędzie się 05.08.2023 r, na grupie Barka ul. Pegaza 15 spotkanie zostanie poprzedzone warsztatami rotacji służb o godzinie 10.00